
PROTOKÓŁ Nr 78/2024 

LXXVIII sesji Rady Osiedla Krzyżowniki-Smochowice 

z 8 kwietnia 2024 r. 

Miejsce obrad – Filia nr 16 Biblioteki Raczyńskich przy ulicy Muszkowskiej 1a 

1. Otwarcie sesji, powołanie protokolanta, przedstawienie porządku obrad. 

Sesja rozpoczęła się o godz. 19:20. Sesję otworzył i przewodniczył obradom Przewodniczący 

Rady Osiedla p. Przemysław Polcyn. Przewodniczący Rady powitał zebranych, stwierdził 

obecność 7 radnych. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. Na protokolanta 

powołano p. Sulisławę Głodowską, pracownika Oddziału Obsługi Północ Wydziału Wspierania 

Jednostek Pomocniczych Miasta. Przewodniczący Rady przedstawił proponowany porządek obrad, 

który stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

2. Oświadczenia. 

Brak. 

O godzinie 19:22 do sesji dołączyła p. Dorota Matkowska. Od tej chwili w sesji brało udział 8 

radnych. 

3. Komunikaty. 

Przewodniczący Rady poinformował, że kolejna sesja planowana jest na 15 kwietnia. Powiedział, 

że jeśli radni wyrażą taką chęć następna sesja może się odbyć 20 kwietnia. 

4. Informacje Komisji działających przy Radzie Osiedla. 

Przewodniczący Komisji Planowania, Porządku i Bezpieczeństwa, p. Witold Puchalski 

poinformował o:  

▪ akcji porządkowania osiedla planowanej na 18-20 kwietnia, 

▪ pracach związanych z wykonaniem monitoringu i przedstawionym projekcie jego 

wizualizacji, 

▪ wykonaniu montażu ławek przez Zakład Lasów Poznańskich, 

▪ odpowiedzi Zarządu Zieleni Miejskiej na pismo w sprawie aplikacji do wynajmu kortów, 

▪ pracach prowadzonych przez Zarząd Zieleni Miejskiej na ternach osiedla m.in. 

o planowanym remoncie kortów, montażu gabloty, usunięciu drzew przy ul. Braniewskiej 

oraz postawieniu ławki na placu zabaw przy ul. Żuraszka. 

  



5. Informacje Zespołu redakcyjnego „Nasze Krzyżowniki–Smochowice”. 

Przewodniczący Zarządu p. W. Puchalski poinformował, że bieżące wydanie gazetki uległo 

opóźnieniu, ale jest już dostępne. Przekazał, że zbieranie materiałów do następnego wydania 

gazetki nastąpi do 20 kwietnia.  

6. Sprawozdanie Zarządu z wydanych opinii i rozpatrzonych spraw w związku 

z upoważnieniem Zarządu Osiedla wyrażonym w uchwale nr II/6/VIII/2019 Rady Osiedla oraz 

przedstawienie bieżącej informacji z prac Zarządu w okresie między sesjami Rady. 

Przewodniczący Zarządu poruszył temat naprawiania dziur na osiedlowych ulicach. Oznajmił, że 

mimo określonych terminów w odpowiedziach na pisma otrzymanych od Zarządu Dróg Miejskich 

prace nie są realizowane. Powiedział, że w związku z tym faktem zostało wystosowane pismo 

do Prezydenta Miasta Poznania. Zwrócił uwagę, że sytuacja ta negatywnie wpływa na odbiór Rady 

Osiedla przez mieszkańców. Następnie przeszedł do omawiania planów nowej linii autobusowej 

na terenie osiedla. Zakomunikował, że istnieje możliwość otworzenia jej od września. 

Przebiegałaby ona od sklepu Biedronka przy ul. Dąbrowskiego poprzez ulice Leśnowolską, 

Kościerzyńską, Gniewską, Lubowską, Człuchowską i Chodzieską. Kolejnym tematem było 

zakończenie prac na ulicy Architektów. Poinformował, że mieszkańcy chcą zorganizować oficjalne 

otwarcie ulicy. Powiedział, że dotarły już zamówione części do namiotów, w tym obciążniki 

piaskowe. Następnie zdał relację z kolejnych kroków podjętych w związku z organizacją wyścigu 

kolarskiego. Powiedział o wsparciu zaoferowanym przez OSP Kwiatowe oraz współpracy 

ze Stowarzyszeniem Cyklistów.  

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wniosku do Wydawnictwa Miejskiego 

Posnania o dokonanie zmian w planie finansowym na 2024 rok. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący Zarządu wyjaśnił powody wprowadzenia zmian w planach finansowych oraz 

wprowadził autopoprawkę do projektu polegającą na zmianie jednostki przyjmującej zadanie 

z Wydawnictwa Miejskiego Posnania na Gabinet Prezydenta.  

Wobec braku uwag, Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 

8 radnych. Wyniki: 

- za – 8, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Uchwała nr LXXVIII/260/VIII/2024 stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

8. Wolne głosy i wnioski. 



Przewodniczący Zarządu poinformował o odsłonięciu tablicy upamiętniającej Zalmana 

Kłodawskiego, organizowanej przez Instytut Pamięci Narodowej i Zespół Szkolno-Przedszkolny 

nr 14. Uroczystość obędzie się 19 kwietnia. Nawiązał do akcji prowadzonej wspólnie z Barakiem 

Kultury pod nazwą „Rusałka - jezioro, które łączy”. Powiedział, że rozważane jest także jakaś 

forma upamiętnienia na skwerze przy ul. Słupskiej. 

9. Zakończenie sesji. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady o godz. 19:38 zamknął LXXVIII sesję 

Rady Osiedla Krzyżowniki-Smochowice. 

Przewodniczący Rady Osiedla 

Przemysław Polcyn 

Protokolant 

Sulisława Głodowska 


